
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 13. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 480
Det er blevet anslået, at der i Danmark er ca. 300.000 patienter der lider af
søvnapnø. Omkring 45.000 er i behandling. Vil ministeren redegøre for, hvor-
vidt ministeren er af den opfattelse at den ubehandlede restpatientgruppe ud-
gør en potentiel trafikal sikkerhedsrisiko? Hvis ministeren mener, at patienter
med ubehandlet søvnapnø udgør en potentiel trafikrisiko - vil ministeren, så
tage initiativ til at der lovgives på området, sådan som det allerede er tilfældet
for f.eks. epilepsipatienter?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jane
Heitmann (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jane.Heitmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Anne Baastrup
formand
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